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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 
pondělí       3. března 2025  v 6:00        10. týden 

                    pondělí     17. března 2025  v 6:00        12. týden 
                    pondělí     31. března 2025  v 6:00        14. týden 

 
PROVOZNÍ DOBA SBĚRNÉHO DVORA  

 
    ÚT           6:00 -17:00 hod 
    SO           7:00 -11:00 hod 

 

           ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU  
 

Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 
                         středa           5. března 2025               10. týden 
                         středa         19. března 2025               12. týden 

   
 

                  Provozní doba KNIHOVNY         
                   Úterý od 15:00 do 18:00 hod. 
            

 
 
 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA tel. 554 737 007 

 pondělí     7.30 – 14.30    
 úterý     7.30 – 14.30   
 středa     7.30 – 14.00    
  čtvrtek      7.30 – 14.00   
  pátek                    7.30 – 12.00 

 
 

 
PROVOZNÍ DOBA POŠTY ve Světlé Hoře , 

tel. 954279331 
 
 

Pondělí              11:00-12:00      13:00-18:00  
Úterý                   8:00-12:00      13:00-15:00 
Středa                11:00-12:00      13:00-18:00  
Čtvrtek                8:00-12:00      13:00-15:00  
Pátek                   8:00-12:00      13:00-15:00 
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www.svetlahora.cz, 

e-mail: svetlahora@svetlahora.cz  
IČO: 00296392, IS DS : 8ycba46 

Facebook : https://www.facebook.com/svetlahora/ 
Číslo účtu: 25 99 77 646/0300, ČSOB a.s. 

NA POKLADNĚ OBCE LZE PLATIT I KARTOU ! 
Příspěvky do Zpravodaje lze zasílat na sorokova@svetlahora.cz. 

 
Pracovní doba OÚ  

 

Pondělí                 8:00-12:00      12:30-17:00   
Úterý                     8:00-12:00      12:30-15:00  
Středa                   8:00-12:00     12:30-17:00   
Čtvrtek                  8:00-12:00      12:30-15:00  
Pátek                     8:00-12:00 
Sobota                   8:00-10:00 - omezený provoz (vždy jen jedna pracovnice) 

Polední pauza od 12:00 do 12:30!  
 

DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 
 

Policie ČR       158  
Záchranná služba      155  
Hasiči        150 
Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  
Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je 
k dispozici 24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní služ-
bě, ale i případné odborné zdravotnické rady. 

ČEZ poruchová služba: tel. 800 850 860 
 

A. Šimčík 
P. Hájek 
R. Soroková 
 
J. Vodrážková  
 
Z. Panochová 
P. Schoberová 
I. Šinalová 
 
J. Kalaš 

Starosta obce 
Místostarosta 
Podatelna, evidence obyvatel, 
pohledávky, soc.služby 
Pokladna, matrika, ověřování, 
bytové a nebytové hosp. 
Účetní obce, účetní MŠ 
Administrace investic 
Pozemky, výstavba, pohřebnic-
tví, životní prostředí, Czech-point 
Veřejné prostranství, sběrný dvůr 

554 773 151, 731 187 205 
606 767 256 
554 773 150, 733 732 429 
 
554 773  157, 702 006 803 

 
554 773 153 
731 048 825 
554 773 155, 601 350 427 
 
602 658 124 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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INFORMACE O ČINNOSTI ORGÁNŮ OBCE,  
dle §97 zákona č. 128/2000 Sv., o obcích:  

„Obec informuje občany o činnosti orgánů obce na zasedání zastupitel-
stva obce a dále jiným způsobem v místě obvyklým.“ 

Usnesení/Hlasování/komentář 

Z činnosti 16. zasedání zastupitelstva obce (ZO) 
ze dne 20.01.2025. 

Přítomní (13): Barčíková Edita, Hájek Přemysl, Bc. Hromádková Marce-
la, Hynek Roman, Kalaš Jan, Lukovský František, Popovič Jiří, Skála 
Pavel, Šimčík Alois, Šmatlák Jan, Vilímec Marek, Zámečník Stanislav, 
Martin Zelený.  
Omluveni (2): Pataki Petr, Svobodová Taťána (mimo ČR). 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí předložený materiál k 
činnosti orgánů obce, který je uveden také na webových stránkách obce – 
zpravodaj obce. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Vilímec)  

Zastupitelé byli informováni stejným způsobem, jako Vy všichni v tomto 
obecním zpravodaji (viz § 97 zákona o obcích). 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí předloženou Povodňovou 
knihu (o obsahu 37 stran formátu A4) zpracovanou starostou obce a podá-
ní dvou žádostí na MSK o individuální dotace k zajištění financování pr-
votních nákladů spojených s odstraněním následků  škod v důsledku roz-
sáhlých povodní na území kraje, pod č. 147825/2024 ze dne 06.11.2024 
na částku ve výši 2.109.965 Kč, pod č. 166360/2024 ze dne 11.12.2024 
na částku ve výši 4.814.572 Kč (stornovaná MSK) a pod č. 9276/2025 ze 
dne 15.01.2025 na částku ve výši 3.628.103 Kč. 
(Hlasování NEHLASOVAL: Vilímec, PRO: 11, ZDRŽEL SE 1: Lu-
kovský)  
Starosta v návaznosti na povodně – září 2024, v době stavu nebezpečí vy-
hlášeného Hejtmanem MSK (Moravskoslezského kraje), vedl Povodňovou kni-
hu (od 11.09.2024 do 13.12.2024, tj. do skončení stavu nebezpečí), která byla 
předložena zastupitelům (bez připomínek). Dále zastupitelům byly předlože-
ny odeslané žádosti (za obec zpracovali starosta a účetní obce) o dotace na 
MSK na prvotní náklady spojené s odstraňováním následků škod způsobe-
ných povodněmi 2024 s rozpisem nákladů. Žádost č. 147825/2024 ze dne 
06.11.2024 na částku ve výši 2.109.965 Kč byla již vyúčtována (účetní obce) a 
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 všechny tyto vynaložené prvotní náklady po 14.09.2024 (od Rozhodnutí hej-
tmana MSK 1/2024 ze dne 14.09.2024 o vyhlášení stavu nebezpečí) byly obci ve 
100 % výši proplaceny z rozpočtu MSK (dotace ve výši 784.315 Kč) a zbytek 
přes pojistné plnění. V současné době máme podanou žádost č. 9276/2025 ze 
dne 15.01.2025 na částku ve výši 3.628.103 Kč. Čekáme na vyhodnocení MSK 
s pravidly MF ČR (Ministerstva financí). Protože vše musí proběhnout dle plat-
né legislativy a dle dotačních pravidel. Podle poslední zprávy prošla žádost 
úspěšně kontrolou MSK a nyní bude projednávána v radě kraje a poté v za-
stupitelstvu kraje. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici přes 
projekt KABINY 2024 - Modernizace fotbalového areálu ve Světlé Hoře. 
Jedná se o oplocení fotbalového areálu, výměnu fotbalových střídaček a 
branek, zabudování automatického zavlažovacího systému do hřiště. Cena 
zakázky je  ve výši 2.750.004,38 Kč, s dotací přes NSA v maximální výši 
2.000.000 Kč, ke které ještě nemá obec kladné vyjádření o schválení. 
(Hlasování PRO: 13)  
Výběr na zhotovitele proběhl otevřeným výběrovým řízením, dle dotačních 
pravidel. Na základě toho rada obce schválila smlouvu o dílo, která byla po-
depsána. V této smlouvě je podmínkou pro započetí realizace, získání dotace 
z NSA (Národní sportovní agentury). Nyní čekáme každým dnem na Rozhodnutí 
z NSA, zda byla žádost o dotaci schválena nebo zamítnuta! K této výzvě NSA 
dne 16.10.2024 vydala toto Oznámení: Č.j.: NSA-0000/2024/2414/4 Národní spor-
tovní agentura vydává oznámení o předčasném ukončení příjmu žádostí ve Výzvě 
14/2024 Kabina 2024, protože Správce programu se rozhodl využít svého práva v 
ustanovení 5.7. bodu Výzvy, ve kterém si vyhradil právo předčasně ukončit příjem 
žádostí. Ve Výzvě byla schválena celková alokace Výzvy ve výši 198 686 000 Kč. 
Dle bodu 5.2. Výzvy byl zahájen příjem žádostí dne 5.9.2024 ve 12 hodin a Výzva 
v bodě 5.3. stanovuje i datum a čas ukončení příjmu žádostí na 29.11.2024 do 12 
hodin. Ke dni 13.10.2024 NSA evidovala 422 přijatých žádostí ve Výzvě o celko-
vém objemu 669 897 083 Kč a dalších 89 žádostí v rozpracovaném stavu. Do alo-
kace Výzvy se vešlo 116 žádostí. 
V současné době NSA vydala seznam žádostí navržených k financování 
z tohoto titulu, kde naše obec není uvedena. Mělo ale dojít na NSA k navýšení 
alokace, takže musíme počkat, jaké rozhodnutí obdržíme do datové schrán-
ky.  
Jestliže nastane  skutečnost, že nám dotace  nebude přiznána,  poté se bude-
me dále zabývat tím, zda některé z těchto investic v budoucnu provedeme a 
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jakým způsobem. V projektu je rozpočtem naplánováno: kompletní oplocení 
fotbalového areálu, výměny fotbalových střídaček a branek za nové, vybudování 
nového automatického zavlažovacího systému fotbalového hřiště a oprava příjez-
dové cesty ke kabinám.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici přes 
projekt FVE (fotovoltaické elektrárny) v obci Světlá Hora – program Nové 
obnovitelné zdroje v energetice, včetně opravy střešní krytiny v odhadova-
né ceně zakázky cca 2,7 mil Kč včetně DPH, na kterou již máme schvále-
nou dotaci ze SFŽP do max. výše 1.683.150,38 Kč uznatelných výdajů. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Vilímec)  
Byla nám vypracována bezplatná studie s rozpočtem na budovy ve vlastnic-
tví obce (FVE na střeše budovy Centrální kotelny a na střeše budovy kabin). Na 
základě toho byly vypracovány podklady pro podání žádosti o dotaci na 
SFŽP (Státní fond životního prostředí) společností (DCGGP, s.r.o., Brno), dle 
rozhodnutí rady obce – přímým zadáním (dle schváleného limitu ve směrnici 
k VZMR – veřejným zakázkám malého rozsahu v ZO). Dotace obci byla schvále-
na Rozhodnutím ministra životního prostředí ČR. Až poté jsme vypsali VŘ 
(výběrové řízení) na zhotovitele tohoto projektu. VŘ nyní probíhá. To za obec 
(zadavatele) provádí formou veřejné zakázky malého rozsahu, dle rozhodnutí 
rady obce (RO), na zhotovitele a TDI (stavební dozor, schválený v radě obce, 
pro stavby prováděné obci, nemá oprávnění na stavby typu FVE), Ing. Michaela 
Müllerová – Poradenská a konzultační činnost.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí kupní smlouvu na poříze-
ní nového hasičského vozidla pro JPO II. na základě VŘ prováděného GŘ 
HZS ve výši 10.648.573,54 Kč, s pokrytými výdaji na tuto kapitálovou 
investici přes již schválené dotace ve výši 4.000.000 Kč z Ministerstva 
vnitra ČR a ve výši 2.000.000 Kč z MSK, včetně podané žádosti o dotaci 
na částku ve výši 1.900.000 Kč z MAS HRUBÝ JESENÍK (ke které ještě 
nemá obec kladné vyjádření o schválení) a prodeje starého vozidla 
v minimální ceně cca 1.500.000 Kč, dle znaleckého posudku. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jak všichni víte, z informací zde uvedených, pořizujeme nové vozidlo pro 
naše hasiče JPO II., za RENAULT KERAX (rok výroby 2003). Nákup se prová-
děl přes centrální VŘ (Výběrové řízení) prováděné GŘ HZS (Generálním ředitel-
stvím hasičského záchranného systému). Na základě toho pak velitel JPO II. 
s kolegy zpracovali požadavky pro dodavatele tohoto vozidla (THT Polička, 
s.r.o.) na jeho vybavenost, čímž byla stanovena celková pořizovací kupní ce-
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 na vozidla na částku ve výši 10.648.573,54 Kč včetně DPH. K financování 
těchto výdajů z rozpočtu obce v roce 2025 budou použity již schválené dota-
ce, na základě námi podaných žádosti (starosta a účetní obce) na MV ČR 
(Ministerstva vnitra) ve výši 4.000.000 Kč, na MSK (Moravskoslezský kraj) ve výši 
2.000.000 Kč a na MAS HJ (Místní akční skupina Hrubý Jeseník). Nyní aktualizu-
jeme (přes Ing. Žůrkovou – Ostrava, dle rozhodnutí rada obce) novou žádost na 
částku 1.950.000 Kč. V okamžiku, kdy budeme mít nové vozidlo v garáži 
hasičské zbrojnice, uskutečníme prodej starého vozidla. Soudní znalec odha-
dl cenu vozidla na  cca 1.500.000 Kč, což je minimální cena. Z těchto čísel vy-
plývá, že financování pořízení nového vozidla se skládá z dotací ve výši 
7.950.000 Kč a z minimální ceny při prodeji starého auta 1.500.000 Kč, celková 
částka je tedy 9.450.000 Kč. Na základě těchto čísel musíme pro tento oka-
mžik kalkulovat, že z rozpočtu obce na rok 2025 musíme použít částku ve výši 
cca 1.200.000 Kč na dofinancování. Skutečná bilance nám bude známa, jakmi-
le budeme přesně vědět, za kolik staré vozidlo prodáme.   
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici přes 
projekt Rekonstrukce a modernizace ČOV v obci Světlá Hora přes dotační 
výzvu SFŽV v odhadované ceně zakázky cca 34,4 mil Kč včetně DPH, na 
kterou máme podanou žádost o dotace ze SFŽP do max. výše 25.730.940, - 
Kč uznatelných výdajů. 
(Hlasování PRO: 13)  

Živostnost ČOV skončila v roce 2017. Od počátku až do dnešního dne provoz 
naší ČOV, která je v majetku obce zajišťuje pronajímatel (SmVaK Ostrava a.s. 
na základě poslední uzavřené pachtovní smlouvy s bývalým vedením obce v roce 
2022). V této smlouvě je smluvní ujednání, které bylo převzato ze smlouvy 
roku 2010, kdy pronajímatel (SmVaK Ostrava a.s.) má právo po obci požadovat 
všechny výdaje, které vynaloží do ČOV a Kanalizace (majetku obce), ve výši 
nad 40 tis. Kč. Toto musí již dlouhodobě hradit naše obec z rozpočtu, protože 
to jménem obce schválilo předchozí vedení. A v roce 2022 přibyla naší obci 
další nová povinnost, na základě této pachtovní smlouvy má obec udržovat a 
spravovat tlakové kanalizace v obci ze svého rozpočtu. Tato povinnost pro 
SmVaK byla v této pachtovní smlouvě roku 2022 záhadně vypuštěna! Ale prá-
vo od domácností vybírat stočné jim zůstalo!  
Přípravu rekonstrukce jsme započali v prosinci 2022 a to ihned po jmenování 
do vedení obce (07.11.2022). Zadali jsme studii. Na výdaje za studii jsme na 
základě podané žádosti o dotaci (starostou a místostarostou) na MSK získali 
dotaci ve výši 75 % uznatelných výdajů. Poté jsme zadali vypracování PD na 
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společné stavební povolení (čekáme na poslední souhlas a budeme podávat na 
stavební úřad) a rozpočet přes VŘ (výběrové řízení). Díky této připravenosti 
jsme byli schopni podat (Ing. Žůrková – Ostrava) žádost o dotaci na SFŽP 
(Státní fond životního prostředí). V současné době čekáme na vyhodnocení a 
rozhodnutí, abychom mohli provést další kroky, a to zadat VŘ (výběrové říze-
ní) na zhotovitele k provedení rekonstrukce a modernizace ČOV ve Světlé Ho-
ře. Po dokončení díla bude možno vozit na ČOV i splaškové vody z jímek od 
RD v našem katastru obce, což nyní k dispozici není a občané si musí hradit 
dovoz do Bruntálu, či Vrbna. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje zmocnění rady obce k provádění 
rozpočtových změn v kalendářním roce 2025 podle §16 zákona č. 
250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění poz-
dějších předpisů, a to v plném rozsahu na straně výdajové týkající se inves-
tice k projektu: "Rekonstrukce a modernizace ČOV ve Světlé Hoře", 
v rámci programu “Obnova infrastruktury pro životní prostředí – kanaliza-
ce a vodovody” na SFŽP u výzvy č. V2/2024–0.1.C_2024. 
(Hlasování PRO: 11, ZDRŽELI SE 2: Hynek, Vilímec)  

Při sestavování rozpočtu na rok 2025 (od září do listopadu 2024), nikdo z nás 
nemohl vědět, že SFŽP vypíše v prosinci 2024 výzvu na dotace pro ČOV. Díky 
naší připravenosti jsme mohli okamžitě podat žádost o dotaci. Proto jsme 
neměli v tomto rozpočtu na rok 2025 finanční prostředky na příjmové a výda-
jové straně pro tento projekt. Rada obce (RO) má zmocnění od ZO, že může 
provádět rozpočtové změny na straně příjmové v plném rozsahu. Ale na stra-
ně výdajové jsme si sami stanovili limit – max. 1.500.000 Kč na jedno rozpoč-
tové opatření. A proč jsme si nechali stanovit nějaký limit? Protože jsme nechtěli, 
aby rada obce měla pověření na výdajové straně měnit rozpočet v plném rozsahu, 
tj. v neomezené výši. Takové pověření měla rada obce bývalého vedení od roku 
2014 do 2022! Protože jestliže je zákonem vyhrazeno ZO rozhodovat o rozpočtu, 
tak by mělo být správné, aby se tak i dělo. Proto tento návrh ke zmocnění, ve kte-
rém zastupitelé přesně rozhodli, že rada obce může u tohoto konkrétního projektu 
změnit schválený rozpočet na rok 2025 v ZO rozpočtovým opatřením v určené 
částce. Proto je pro mě nepochopitelné, když zastupitel vezme na vědomí, že 
obec podala žádost o dotaci a pak se zdrží, když se rozhoduje o financování 
projektu z rozpočtu obce. A to nemluvím o tom, že jim byla známa skuteč-
nost, jaké zmocnění měla rada obce k provádění změn v rozpočtu v letech od 
2014 do 2022.  Po zjištění, že byla vypsána výzva a naší okamžité reakci, byla 
podána žádost o dotace a byl předložen tento návrh usnesení, abychom moh-



Strana 9 

BŘEZEN 2025 

 

 

 li okamžitě konat v RO. V případě, že by nám byla dotace přiznána, znamena-
lo by to okamžitě se zabývat realizací projektu. Což je podle mého podstatné 
i pro schválený plán rozvoje obce (PRO) na roky 2023–2032 v ZO.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou celkovou in-
vestici, přes projekt Operačního programu Životní prostředí, Specifický 
cíl: 1.5 – Podpora přechodu na oběhové hospodářství účinně využívající 
zdroje, opatření 1.5.5 Výstavba a modernizace sběrných dvorů, doplnění a 
zefektivnění systému odděleného sběru/svozu a to zejména komunálních 
odpadů včetně podpory door-to1door systémů a zavádění systémů PAYT 
("Payas-You-Throw"), ve výši 2.657.461,12 Kč s dotací v max. výši 50% 
uznatelných výdajů ve výši 2.221.471 Kč, ke které ještě nemá obec kladné 
vyjádření o schválení dotace. 
(Hlasování PRO: 10, ZDRŽELI SE 3: Barčíková, Lukovský, Vilímec)  

Nikdo z našeho vedení nemá zájem občanům zvyšovat poplatky za odpady. 
Proto hledáme různé možnosti, jak se zapojit do podporovaných projektů, 
jak předcházet tvorbě odpadů. Tento projekt do této kategorie spadá.  Proto 
jsme schválili v radě obce naše zapojení do této výzvy a připravili žádost o 
dotaci. Alokace na tuto výzvu byla vyčerpaná za necelých 6 minut po zaháje-
ní příjímání žádostí o dotace. Nám se podařilo odeslat žádost v 1. minutě, 
čímž předpokládáme úspěch v dotaci, ze které bychom měli pořídit REUSE 
CENTRUM (halu). Vybudovat v Podlesí a v Suché Rudné po 3 kusech polo-
podzemních kontejnerů na tříděný odpad a pořízení nádobí s myčkou.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou celkovou in-
vestici, přes Strategii komunitně vedeného místního rozvoje MAS Hrubý 
Jeseník – IROP na období 2021–2027 na projekt: "Oprava chodníků u sil-
nice II/452", číslo výzvy: 06_22_060, výzvy: 60. výzva IROP – Doprava – 
SC 5.1 (CLLD), pod č. 06_22_060 za účelem výstavby, modernizace, re-
konstrukce nebo stavební úpravy komunikace pro pěší či komunikace pro 
cyklisty. Ve výši 1.135.099,56 Kč, s dotací v max. výši 95% uznatelných 
výdajů do výše 1.000.000 Kč, ke které ještě nemá obec kladné vyjádření o 
schválení dotace. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o údržbu chodníku od Bucu směrem k potravinám. Dotace byla 
schválena. Smluvní partner obce nyní provádí VŘ (výběrové řízené) na zhoto-
vitele – 04/2025–05/2025. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou celkovou in-
vestici, přes Strategii komunitně vedeného místního rozvoje MAS Hrubý 
Jeseník – IROP na období 2021–2027 na projekt: "Obec Světlá Hora – 
Polní cesta" u Fiche 6 – Neproduktivní infrastruktura v krajině, b) Lesní a 
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polní cesty, ve výši 1.690.432,11 Kč, s dotací v max. výši 80 % uznatelných 
výdajů do výše 1.000.000 Kč, na kterou obec připravuje žádost o dotaci. 
(Hlasování PRO: 11, ZDRŽELI SE 2: Barčíková, Lukovský)  

Jedná se o polní cestu z první odbočky z komunikace (Světlá Hora – Dětřichovi-
ce) do pole k odbočce Dětřichovice jezírko – Les. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici na 
zbudování parkoviště u vrchní části hřbitova Světlá Hora a postavení no-
vých kolumbárií na hřbitově Světlá Hora ve výši cca 4.000.000 Kč, včetně 
informací o možnosti podání žádosti o dotace na tento projekt. 
(Hlasování PRO: 12, PROTI 1: Vilímec)  

K této investici již máme vyřízené stavební povolení a s dotační manažerkou 
hledáme dotační výzvu na tento projekt.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici na 
zbudování výsevné loučky nad hřbitovem Světlá Hora ve výši cca 2.600.000 
Kč, včetně informací o možnosti podání žádosti o dotace na tento projekt. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Lukovský)  

Stejný problém jako u hřbitova ve Světlé Hoře. U tohoto projektu ještě projek-
tant provádí poslední úpravy, abychom mohli podat žádost o stavební povole-
ní a provést stavbu. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici na 
opravu kulturní památky Kaple sv. Josefa v Podlesí a rekonstrukci hřbitova 
vedle této kaple ve výši cca 1.600.000 Kč, včetně informací o možnosti po-
dání žádosti o dotace na tento projekt – kulturní památku. 
(Hlasování NEHLASOVAL: Lukovský, PRO: 12)  

Připraveno k podání žádosti o dotaci na kulturní památky a k podání žádosti o 
stavební povolení. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí informace k plánované in-
vestici na rekonstrukci JKS – Kulturního domu ve Světlé Hoře, včetně in-
formací o možnosti podání žádosti o dotace na tento projekt. 
(Hlasování PRO: 11, PROTI 1: Lukovský, ZDRŽEL SE 1: Šmatlák)  

Rekonstrukce JKS se na obci plánuje od roku 2010. Ani na posledním zastupi-
telstvu nepadlo jasné zadání, jak provést rekonstrukci. Zadali jsme vypracová-
ní posudku ke střeše, na základě toho nám bude vystaveno doporučení, jak 
střechu opravit. Projektově pořád vše připravujeme, dle posledního usnesení 
v ZO (zastupitelstvu obce). 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici zapo-
čatou v roce 2020 na rekonstrukci štěrkové účelové komunikace v Suché 
Rudné od hlavní silnice ve správě SSMSK ke kapličce ve výši cca 1,2 mil. 
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 Kč, včetně informací o možnosti podání žádosti o dotace na tento projekt. 
(Hlasování PRO: 13)  

Začátkem tohoto roku (2025) snad již obdržíme stavební povolení, abychom 
mohli přistoupit k provedení stavby. Připravujeme podání žádosti o dotaci 
pouze na část stávající místní komunikace (štěrkové).  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí plánovanou investici na 
podaný projekt přes dotace MSK – Modernizace veřejných budov v majet-
ku obce Světlá Hora v roce 2025, Výměna protipožárních dveří v DPS 
(Světlá č.p. 433), výměna vchodových dveří kabiny (Světlá č.p. 422) 
vchod pro nájemníky, výměny výtahu a lina na podlahách v MŠ Světlá 
Hora v celkové zakázce ve výši 789.920 Kč s dotací přes MSK ve výši 
464.900 Kč. 
(Hlasování NEHLASOVAL: Zámečník, PRO: 12)  
Čekáme na sdělení z MSK, zda nám bude žádost o dotaci schválena. Jsou to 
investice, které máme v plánu provést, dle schváleného rozpočtu na rok 
2025 v ZO (zastupitelstvu obce). Dveře jsou ve výrobě. Vchodové dveře budou 
zabudovány do konce února a protipožární do konce března. Na investice do 
MŠ nyní probíhá VŘ (výběrové řízení) na zhotovitele – termín provedení od 
21.07.2025 do 16. 08 2025. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora neschvaluje odkup pozemku parc. č. 
259/3 ostatní plocha, neplodná půda o výměře 208 m2 v k. ú. Suchá Rud-
ná. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Lukovský)  

Pozemek mimo intravilán obce – nepodstatné pro obec. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej no-
vě vzniklého pozemku parc. č. 119/6 trvalý travní porost o výměře 82 m2 
v k. ú. Světlá ve Slezsku, rozdělený dle geometrického plánu č. 1075-
47/2024, opatřeného dne 24.09.2024 souhlasem Katastrálního úřadu pro 
Moravskoslezský kraj, katastrální pracoviště Bruntál, za cenu stanovenou 
znaleckým posudkem + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Vilímec – střet zájmů)  

Jedná se o pozemek v oplocené zahradě vlastníka RD. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej no-
vě vzniklého pozemku parc. č. 1938/10 ostatní plocha, jiná plocha o výmě-
ře 90 m2 v k. ú. Světlá ve Slezsku, rozdělený dle geometrického plánu č. 
1076-48/2024, opatřeného dne 09.12.2024 souhlasem Katastrálního úřadu 
pro Moravskoslezský kraj, katastrální pracoviště Bruntál, za cenu stanove-
nou znaleckým posudkem + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
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(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej no-
vě vzniklého pozemku parc. č. 1938/11 ostatní plocha, jiná plocha o výmě-
ře 98 m2 v k. ú. Světlá ve Slezsku, dle geometrického plánu č. 1076-
48/2024, opatřeného dne 09.12.2024 souhlasem Katastrálního úřadu pro 
Moravskoslezský kraj, katastrální pracoviště Bruntál, za cenu stanovenou 
znaleckým posudkem + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej no-
vě vzniklého pozemku parc. č. 1938/12 ostatní plocha, jiná plocha o výmě-
ře 114 m2 v k. ú. Světlá ve Slezsku, rozdělený dle geometrického plánu č. 
1076-48/2024, opatřeného dne 09.12.2024 souhlasem Katastrálního úřadu 
pro Moravskoslezský kraj, katastrální pracoviště Bruntál, za cenu stanove-
nou znaleckým posudkem + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej no-
vě vzniklého pozemku parc. č. 1938/13 ostatní plocha, jiná plocha o výmě-
ře 45 m2 v k. ú. Světlá ve Slezsku, rozdělený dle geometrického plánu č. 
1076-48/2024, opatřeného dne 09.12.2024 souhlasem Katastrálního úřadu 
pro Moravskoslezský kraj, katastrální pracoviště Bruntál, za cenu stanove-
nou znaleckým posudkem + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej no-
vě vzniklého pozemku parc. č. 1938/15 ostatní plocha, jiná plocha o výmě-
ře 1637 m2 v k. ú. Světlá ve Slezsku, rozdělený dle geometrického plánu 
č. 1076-48/2024, opatřeného dne 09.12.2024 souhlasem Katastrálního úřa-
du pro Moravskoslezský kraj, katastrální pracoviště Bruntál, za cenu sta-
novenou znaleckým posudkem + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Zelený – střet zájmu)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora neschvaluje nákup/směnu pozemků parc. 
č. 1524/4 ostatní plocha, sportoviště a rekreační plocha o výměře 1271 m2, 
parc. č. 1524/12 ostatní plocha, sportoviště a rekreační plocha o výměře 
775 m2, parc. č. 1524/21 ostatní plocha, sportoviště a rekreační plocha o 
výměře 71 m2, parc. č. 1524/22 ostatní plocha a sportoviště a rekreační 
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 plocha o výměře 3175 m2, vše v k. ú. Světlá ve Slezsku, které jsou ve vlast-
nictví ***, za cenu stanovenou dle znaleckého posudku č. 881/2025 ze dne 
05.01.2025 + cena za 1 m2 plochy komunikace dle cenového předpisu - ce-
na celkem 6 441 634 Kč + ostatní poplatky spojené s prodejem/dle posou-
zení ceny obvyklé - s doplatkem ve výši 333 180 Kč. 
(Hlasování PRO: 11, ZDRŽEL SE 2: Lukovský, Šmatlák)  

Jedná se o pozemek, viz mapa v minulém obecním zpravodaji, na místní ko-
munikaci pod Jezdeckým areálem. Jestliže chceme provést opravu celé ko-
munikace, musíme být vlastníky pozemků, protože veřejné prostředky nemů-
žeme investovat do majetku jiných vlastníků. A toto se již stalo v roce 2014 při 
opravě této komunikace! 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 1543/15 ostatní plocha, neplodná půda o výmě-
ře 42 m2 a nově vzniklého pozemku parc. č. 1543/21 ostatní plocha, ne-
plodná půda o výměře 83 m2, vše v k. ú. Světlá ve Slezsku, které byly od-
děleny geometrickým plánem č. 1080-105/2024, pro *** za cenu stanove-
nou dle znaleckého posudku + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  
Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 1543/20 ostatní plocha, neplodná půda o výmě-
ře 123 m2, v k. ú. Světlá ve Slezsku, který byl oddělen geometrickým plá-
nem č. 1080-105/2024, pro ***, za cenu stanovenou dle znaleckého posud-
ku + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  
Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 1543/18 ostatní plocha, neplodná půda o výmě-
ře 29 m2, v k. ú. Světlá ve Slezsku, který byl oddělen geometrickým plá-
nem č. 1080-105/2024, pro ***, za cenu stanovenou dle znaleckého posud-
ku + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 1543/16 ostatní plocha, neplodná půda o výmě-
ře 45 m2 a nově vzniklého pozemku parc. č. 1543/17 ostatní plocha, ne-
plodná půda o výměře 87 m2, vše v k. ú. Světlá ve Slezsku, které byly od-
děleny geometrickým plánem č. 1080-105/2024, pro ***, za cenu stanove-
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nou dle znaleckého posudku + ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Kalaš – střet zájmu)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 321/27 ostatní plocha, neplodná půda o výměře 
29 m2 v k. ú. Suchá Rudná, který byl oddělený geometrickým plánem č. 
409-106/2024, pro ***, za cenu stanovenou dle znaleckého posudku + 
DPH 21 % a ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej po-
zemku parc. č. 321/11 ostatní plocha, neplodná půda o výměře 68 m2 v k. 
ú. Suchá Rudná, který byl oddělený geometrickým plánem č. 409-
106/2024, pro ***, za cenu stanovenou dle znaleckého posudku + DPH 21 
% a ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora schvaluje vyhlášení záměru na prodej po-
zemku parc. č. 321/26 ostatní plocha, neplodná půda o výměře 62 m2 v k. 
ú. Suchá Rudná, který byl oddělený geometrickým plánem č. 409-
106/2024, pro ***, za cenu stanovenou dle znaleckého posudku + DPH 21 
% a ostatní poplatky spojené s prodejem. 
(Hlasování PRO: 13)  

Jedná se o pozemek pro vlastníka sousedního pozemku.  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora bere na vědomí návrh rozpočtu na rok 
2025 a návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026-2027 Svazku 
obcí Bruntálsko  
(Hlasování PRO: 13)  

Obec jako člen svazku musí tyto kroky provádět. 
Zastupitelstvo obce Světlá Hora vyslovuje souhlas se vznikem pracovně-
právního vztahu (dohodou o provedení práce konanou mimo pracovní po-
měr) dle § 84 odst. 2 písm. p) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích v platném 
znění, mezi obcí Světlá Hora a členem zastupitelstva obce Františkem Lu-
kovským – velitel JPO II. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Lukovský – střet zájmu)  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá zastupitelům obce, aby zaslali do 
30 dní své podněty, připomínky a návrhy, jestli chtějí a za jakých podmí-
nek, abychom na obci vydali Obecně Závaznou Vyhlášku (OZV) na volně 
pobíhající psy po veřejných prostorech v katastru obce Světlá Hora. 
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 (Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Vilímec)  
Zastupitelstvo obce Světlá Hora ukládá zastupitelům obce, aby zaslali do 
30 dní své podněty, připomínky a návrhy, jestli chtějí a za jakých podmí-
nek, abychom na obci vydali HLUKOVOU Obecně Závaznou Vyhlášku 
(OZV) pro území katastru obce Světlá Hora. 
(Hlasování PRO: 12, ZDRŽEL SE 1: Zelený)  

V době přípravy zpravodaje do tisku na obec od zastupitelů nedorazil žádný 
podnět, připomínka, návrh. 
Poznámky starosty: 
Toto ZO svolal starosta, jak slíbil při projednávání rozpočtu obce na rok 2025, aby 
byly veřejně prezentovány zastupitelům a veřejnosti připravované investiční zámě-
ry v obci, v souladu se schváleným rozpočtem a PRO (Plán rozvoje obce) na obdo-
bí 2023–2032 v ZO všemi hlasy zastupitelů.  
Jak uvidíte, tak se snažíme, pokud je to možné, investice provádět přes dotační 
programy. Jdeme jiným směrem než bývalé vedení, které razilo heslo, že pro-
vádění obecních investic bez dotací je pro obec finančně výhodnější a levněj-
ší! S tím přece žádný racionální člověk nemůže souhlasit! Tento nesouhlas 
lze umocnit touto skutečností: v letech 2014-2018 obce běžně mohly čerpat 
na investice dotace až ve výši 85-95 %. V současné době se každým rokem 
dotace pro obce krátí. Nyní pracujeme u většiny dotačních titulů s dotacemi 
ve výši 30-50 %. Ale i tyto nižší procenta nám přece zaručí, že budeme schopni do 
oprav, údržby a investic do majetku obce v budoucnu použít více finančních pro-
středků, které naše obec zaručeně potřebuje.  
I proto jdeme dalším, novým směrem mimo získávání dotací. A to prováděním ně-
kterých investic pomocí vlastních stavebních zaměstnanců. Jak se lidově říká, kaž-
dá věc něco stojí. Proto jsme v minulých letech provedli několik investic 
k vybavenosti těchto pracovníků.  
 

Oba tyto směry, kterými jsme se na obci vydali, mají druhou stranu 
mince, se kterou se nyní musíme na obci vypořádat a to, vyšší pracov-
ní zátěž pro zaměstnance obecního úřadu (OÚ), což doložíme touto ta-
bulkou dále: 
Tyto úkony se zvyšují agendou u nově vzniklé stavební čety – mzdy, faktu-
ry na stavební materiály, aj. Převzetím MŠ pod obec – mzdy, účetnictví a 
další povinné náležitosti – provádí účetní obce a záležitosti školníka provádí 
zaměstnanci obce – sběrný dvůr, stavební četa. Převzali jsme pod obecní 
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správu všechny obecní kotelny, kompletní svoz odpadů, či zimní údrž-
bu – plužení. Samozřejmě víme, že jednodušší by i pro nás bylo, jako pro 
bývalé vedení obce, vše dělat přes služby nebo majetek obce vložit do 
nájmu, či MŠ ke zřizovateli do jiné obce a tím za nic nezodpovídat a mít 
bezstarostný život. Ale toto nemůže být finančně výhodné pro obec, a hlav-
ně pro Vás občany! 

A jestliže chceme být připraveni na investice do stávajícího majetku 
obce, který se na obci dlouhodobě ignoroval, musíme mít zpracované 

Počet úkonů přijatých a pak vyřízených č.j.  na 

jednoho zaměstnance OÚ v poště obce. 
*(starosta a pracovnice obce zařazené do OÚ) 

rok 

průměrný počet počet č.j. počet č.j. 

zaměstnanců OÚ celkem na 1 zaměstnance 

v roce* za období za 10 dní 

2021 6 4026 18,64 

2022 6 3947 18,27 

2023 4,46 3986 24,83 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2023/2021 o 133,19 % 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2023/2022 o 135,86 % 

2024 5 4845 26,92 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2024/2021 o 144,41 % 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2024/2022 o 147,30 % 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2024/2023 o 108,42 % 

10.02.20
25 

5 624 31,20 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2025/2021 o 167,39 % 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2025/2022 o 170,74 % 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2025/2023 o 125,68 % 

Ve skutečnosti nárůst úkonů 2025/2024 o 115,91 % 
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 PD (projektové dokumentace) až k realizaci staveb. Zde se snažíme, 
aby se u každé přípravy na jednotlivý projekt pracovalo tak, abychom 
byly ve shodě s dotačními tituly. Proto nyní musíme od začátku u jed-
notlivých projektů vše připravovat. Jako studie, PD (projektovou doku-
mentaci), TZ (technické zprávy) či rozpočty, poté můžeme přikročit k 
podání žádosti o dotaci, či zhotovení vlastními pracovníky.  
Co nastane po podání žádosti o dotace? Žádost se zaúčtuje do účetnic-
tví obce ihned po podání, poté opět po schválení dotace, a nakonec po 
provedení vyúčtování uznatelných výdajů poskytovali dotace, se 
v účetnictví obce vše změní, dle skutečnosti. Mezitím se poskytovate-
lům dotací předkládají dokumenty z výběrového řízení na zhotovitele, či 
dodavatele, fakturační údaje, včetně dokladů o provedených platbách, 
předávací protokoly, fotografie, včetně kompletní korespondence z VŘ. 
Před nebo po vyplacení dotace se uzavírají smlouvy, dohody, probíhají 
fyzické kontroly poskytovatelem dotace přímo u nás na obci a zajišťu-
jeme publikaci projektu. A nakonec každý rok po dobu udržitelnosti 
(min. po dobu 5 let) se musí každoročně zpracovat a posílat zpráva po-
skytovali dotace. A toto byl ten hlavní důvod, podle mého názoru, proč 
se v minulosti neprováděli investice přes dotace, protože to je PRÁCE, 
PRÁCE A STAROSTI, STAROSTI! 
Na tomto ZO se zastupiteli Vilímcovi nelíbilo, že do zpravodaje dávám své 
sdělení k schváleným usnesením v orgánech obce, i když tuto odpověd-
nost starostovi stanovil zákon o obcích. Co na to říct? 
Nebo je mě a mým koaličním kolegům vytýkáno, že některé úkony děláme 
jinak, než minulé vedení obce!  
Omlouvám se, ale v tomto trendu budu já a koaliční kolegové v ZO, 
včetně pracovnic OÚ (obecního úřadu) pokračovat, protože našim hlav-
ním heslem (slibem) před komunálními volbami 2022 bylo, že provede-
me změnu v řízení obce.  
A ZMĚNA ZNAMENÁ, ŽE SE DĚLÁ TO ČI ONO JINAK!  
Nejen těmito kroky naplňujeme plnění tohoto veřejnému slibu.  
Také mě bylo na tomto zastupitelstvu vytýkáno od představitelů bývalého 
vedení obce, že nepředkládám detailně program, např. u pozemků, včetně 
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map atd., i když to takto nikdy bývalé vedení nedělalo! To je také špat-
ně. Nemůžeme do programu ZO dávat pozemky, které ještě nejsou zapsá-
ny v katastru obce. Kdybychom to udělali, tak budeme napadáni, že do pro-
gramu dáváme neexistující pozemky! Proto při sestavování programu u po-
zemků uvádíme pouze – POZEMKY a budeme to takto dělat i nadále.  
Další výtky směřují k tomu, že neukazujeme mapy atd. i když to takto bý-
valé vedení nikdy nedělalo! Ale jestliže k prezentaci na ZO využíváme 
program s prezentací znění usnesení a s hlasováním, jak kdo konkrétně 
hlasuje, což za bývalého vedení nebylo, tak na obrazovku nic dalšího již 
vložit nejde. Taky špatně!  
Dokonce bylo po mě požadováno na tomto ZO, abych sdělil konkrétní číslo 
k některé položce v rozpočtu z hlavy. Omlouvám se, ale takovou paměť ne-
mám, abych tyto čísla chrlil z rukávu na počkání. A dokonce mi bylo vyčte-
no, že neříkám pravdu v tom, že bývalé vedení neinvestovalo, protože také 
prováděli investice. Slibuji, že v dalším čísle zpravodaje připravím skutečná 
čísla k investicím. 
 
 

Činnost rady obce – Schůze č. 52 – 22.01.2025 
Přítomní členové rady Hájek, Kalaš, Šimčík,  

Omluven člen rady Popovič, Zámečník 
Rada obce Světlá Hora jmenuje výběrovou komisi na obsazení pracovní-
ho místa úředníka / úřednice územního samosprávného celku na pozici-
referent administrativy a investic pro posouzení uchazečů: Předseda: Alo-
is Šimčík Člen: Zdenka Panochová, Radka Soroková, Taťána Svobodová, 
Jana Vodrážková.  
Hlasování PRO: 3)  

Důvod? Viz výše, včetně tabulky. 
Rada obce Světlá Hora schvaluje DOHODU O NEPROVÁDĚNÍ STA-
VEBNÍCH ZÁSAHŮ PO PROVEDENÍ SOUVISLÉ ÚPRAVY PO-
VRCHU č. BR/13/n/2025/Bk uzavřenou mezi Obcí Světlá Hora, Světlá 
374, 793 31 Světlá Hora, IČO 00296392 a Moravskoslezským krajem  se 
sídlem ul. 28. října 117, 702 18 Ostrava IČO 70890692 DIČ CZ70890692 
zastoupený Správou silnic Moravskoslezského kraje, příspěvkovou orga-
nizací, která jedná na základě článku IX, odst. 3), písm. d) zřizovací listi-
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 ny se sídlem Úprkova 795/1, 702 23 Ostrava středisko Bruntál, Zahradní 
1949/19, 792 01 Bruntál IČO 00095711. 
Hlasování PRO: 3)  

Jedná se o komunikaci, která je na okraji katastru obce u Hvězdy. 
Rada obce Světlá Hora jmenuje za členy hodnotící komise, pro posuzo-
vání podaných cenových nabídek na dodávky, služby, stavby aj. pro obec 
Světlou Horu Aloise Šimčíka, Přemysla Háj-
ka, Taťánu Svobodovou, Martina Byrtuse, Ing. Vladimíra Šafarčíka 
CSc.  Za náhradníky jsou jmenováni Jan Kalaš, Jiří Popovič a Zden-
ka Panochová. 
Hlasování PRO: 3)  

Na základě žádosti pana Zámečníka o uvolnění z Hodnotící komise 
(HK), rada obce jmenovala novou HK již bez něj. Na jeho místo byla 
jmenována zastupitelka Taťána Svobodová a dále došlo k navýšení 
HK o jednoho nového náhradníka – účetní obce. 
Tyto informace byly zpracovány dle §103 odst. 4 písm. e) zákona o ob-
cích, „Starosta odpovídá za informování veřejnosti o činnosti obce.“ a 
jako vypořádání dotazů a  podnětů z posledního ZO.                                                        

                Starosta obce 
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Partnerství obcí  Světlá Hora & Terchová   
 
Od pondělí 17. února do čtvrtku 20. února navštívil starosta s 
delegací z obce Světlá Hora obec Terchová na Slovensku . Pro-
bíhalo jednání ohledně uzavření partnerské smlouvy mezi naši-
mi obcemi.  

 

https://www.facebook.com/terchova?__cft__%5b0%5d=AZWeJxPHxUR7Mr-mX_S2OChKXb-TuKXU_V0b87i-XkEwOLgmRqiiplHml1qJJ3lPcAabMhZkhithWN52xwZbdVktkQcppUL444Xg9WEeFpY7khTbxfLBNEyRd5vh1GIfNKTGK5yW58j5BUKhXcOqCdE0e3GVwog_8sX9Ion2VheS1qPpkWeBQnrar5Z-YbV091w&__tn__=-%5dK-R
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 Splňujete podmínky k podání žádosti o dotaci  
v programu Živel 3? 

Tento dotazník slouží k posouzení, zda potenciální žadatel splňuje základní podmínky 
programu Živel 3 pro získání dotace a/nebo úvěru. Odpovězte prosím pravdivě na násle-
dující otázky. 

• Jste vlastník/spoluvlastník obydlí nebo SVJ v domě, které bylo poškozeno povodní ve 
dnech 13.–18. 9. 2024?  

✓ Ano 
✗ Ne 

• Nemám (i případný spoluvlastník) nedoplatek k veřejnému rozpočtu nebo ke zdravotní 
pojišťovně. Nejsem v úpadku či likvidaci a ani toto nehrozí. Nejsem dlužníkem 
v insolvenčním řízení. Není proti mně veden výkon rozhodnutí nebo exekuce. Není 
proti mně zahájeno nebo vedeno trestní řízení a ani jsem nebyl odsouzen pro hospo-
dářský trestný čin, trestný čin proti majetku, či trestný čin související s předmětem 
mého podnikání (pokud jsem podnikatel). 

✓ Ano, nemám…nejsem 
✗ Ne 

• Disponuji ověřením prostřednictvím elektronické identifikace, pokud ne, jsem si vědom 
nutnosti zřízení pro účely podání žádosti a nemám problém s jeho zřízením. 

✓ Ano 
✗ Ne 

• Využíval jste obydlí v době povodní k bydlení nebo poskytoval obydlí nebo jeho část k 
bydlení manžela, registrovaného partnera nebo osoby, která je vůči ní příbuzná v pří-
mé linii, nebo na základě nájemní smlouvy nebo byl stavebníkem stavby?  

✓ Ano 
✗ Ne 

• Bylo nebo bude zapotřebí obnovit obydlí – opravit, nová výstavba, nakoupit novou 
nemovitost, obnovit rozestavěné obydlí? V případě nákupu nebo výstavby původní 
obydlí zaniklo? 

✓ Ano 
✗ Ne 

• Bylo nebo budou předmětem obnovy prostory sloužící k bydlení, tzn. obytná část (ne 
pozemek/zahrada, ne nebytové prostory, ne plot, ne hospodářské stavení, ne prostory 
k podnikání). 

✓ Ano 
✗ Ne 

• Dokončíte opravu nebo výstavu nejpozději do 6-ti let od vzniku škody způsobené po-
vodní? 

✓ Ano 
✗ Ne 
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• Máte k dispozici dokumentaci o poškození obydlí povodní - fotodokumentace, likvidační 
zpráva pojišťovny/odhad škod?  

✓ Ano 
✗ Ne 

• Bude Vaše obydlí pojištěno proti živelním pohromám zejména povodně a záplavy 
v následujících 10-ti letech, případně po dobu splácení úvěru, bude-li tato doba přesaho-
vat 10 let a doložíte doklad o pojistitelnosti? (Upozorňujeme, že se jedná o základní 
podmínku programu!!!) 

✓ Ano 
✗ Ne 

• V případě poskytnutí úvěru, souhlasíte s vinkulací pojistného plnění ve prospěch SFPI po 
dobu splácení úvěru? 

✓ Ano 
✗ Ne 

 
Vyhodnocení: 
✓ Pokud jste na všechny otázky odpověděli "Ano", splňujete základní podmínky pro účast v 
programu Živel 3 a můžete podat žádost o dotaci. 
✗ Pokud jste na některou otázku odpověděli "Ne", nesplňujete základní podmínky progra-
mu Živel 3 a Vaše žádost by pravděpodobně nebyla úspěšná. 
 
Upozornění: 
Podporu nelze poskytnout na náklady, které již byly klientovi uhrazeny účelovou podporou z veřej-
ných zdrojů, pojišťovnou nebo ze strany třetích osob (dary apod.). 
 
Tento dotazník je pouze orientační a nenahrazuje podrobné seznámení se s podmínkami programu 
Živel 3. Doporučujeme Vám prostudovat si kompletní dokumentaci programu na https://sfpi.cz/zivel
-3/ 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

https://sfpi.cz/zivel-3/
https://sfpi.cz/zivel-3/
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Příspěvky místních spolků a sdružení 
 

Kurz keramiky 
 
Zveme vás na tradiční kurz keramiky, který se 
bude konat 7. 3. 2025 v 17:00 hod. v přístavbě 
MŠ. 
  
 
 

  Za pořadatele Edita Babišová  
 
 
 
 
 
 
 

Informace spolku TJ Světlá Hora z.s. 
Oddíl Fotbal v lednu 2025 začal zimní 
venkovní přípravu na jarní část soutěže 
okresní přebor Bruntál při FA ČR 
2024/2025. Kvůli povodním v září 2024 
byl podzim zrušený a do tabulky se bu-
dou započítávat pouze výsledky jarní 
části. 

Pro jarní část máme k dispozici tyto 
kmenové hráče fotbalového oddílu a 
hráče z jiných mateřských klubů, kte-
ré máme podepsané na přestup na dobu 
určitou (tzv. hostování), podle abecedy: 

Bridzik Martin, Bůžek Václav (po zranění již se nezapojí?), Duda 
Jiří, Hajný Filip (zapojil se do tréninkové činnosti po roční pauze), 
Hurajt Michal, Jakša David (nevíme, jestli mu pracovní vytížení 
dovolí se zapojit?), Klech Vladimír (volný hráč dorosteneckého vě-
ku – 2025, který se zapojil do přípravy), Kováč Michal, Krelík Do-
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 minik, Mako Petr, Mička David, Mička Jakub, Mika Adrian, 
Mika Andreas, Novák Jan (volný hráč – 2025, který se zapojil do 
přípravy), Pokuta Erik, Polášek Bronislav st., Praslička Jiří 
(doufáme v jeho zapojení do týmu, protože pracovní vytížení mu to 
nedovolovalo v minulém ročníku), Martin Rajs (volný hráč – 2025, 
který se zapojil do přípravy), Rončák Martin (zranění ho nepustí do 
začátku, je otázkou, jestli mu to zdraví nakonec dovolí), Šedo Domi-
nik (návrat z podzimního hostování), Tisoň Jakub, Urbaník On-
dřej (na tzv. hostování u nás do 30.06.2025 z Malé Morávky), Urba-
ník Richard (na tzv. hostování u nás do 30.06.2025 z Malé Moráv-
ky). Řešíme další příchod našeho bývalého dorostence Matěje Malí-
ka z Malé Morávky, a i dalšího volného hráče (neuvádíme jména zá-
měrně – zveřejníme, jestli se vše podaří, tj. až budeme mít podepsaný 
přestup) ještě pro jarní část. Ale již nyní začínáme dojednávat pří-
padná další posílení mužstva od podzimu 2025. Mimo tyto jména 
jsou v týmu hráči starší, zkušení, pro případné doplnění. 

Trenér: Josef Flašar, Vedoucí: Jiří Kotlár. 

Na přestup do Staré Vsi odešel Ondřej Hynek, bez možnosti návra-
tu zpět do našeho mateřského klubu – odmítl hrát za Světlou Horu. 
Připojil se ke dvěma hráčům (Jakub Matějka, Jan Rončák), kteří tam 
již působí. Máme dále naše kmenové hráče v Nových Heřminovech 
Bronislava Poláška ml., aby se tam vychytal a v budoucnu u nás 
plnil pozici brankářské jedničky. V dorostu Bruntálu Nicolase Dan-
ga. Oba jsou pod smlouvami, aby se mohli vrátit zpět bez finanční 
kompenzace. 
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Předkládáme rozpis fotbalových zápasů FA ČR. 

 

Za spolek Předseda a vedoucí oddílu Fotbal. 

Spolek TJ Světlá Hora z.s. děkuje obci Světlá Hora za schválení 
finanční podporu ve formě dotace z rozpočtu obce na činnost pro 
rok 2025, kterou jsme již obdrželi na účet spolku. I díky této podpoře 
mohl spolek finančně podpořit oddíl šipky, který se zúčastnili celore-
publikového šipkového turnaje GAMBRINUS CUPU se závěrečným 
turnajem v Praze dne 15.02.2025, viz dále. 

 

Gauneři Světlá Hora se probojovali do republikového finále 
Gambrinus Cupu. 

Sportovní tým šipkařů TJ Gauneři Světlá Hora se letos již potřetí 
zúčastnil prestižního Gambrinus Cupu, ve kterém změřil síly s nej-
lepšími týmy z celé republiky.  

Datum Utkání Začátek Odjezd 

SO 22.03. Světlá Hora – Horní Benešov 15:00     

SO 29.03. Velká Štáhle – Světlá Hora 15:00 13:30 Auty 

SO 05.04. Světlá Hora – Úvalno 15:30     

SO 12.04. Lichnov – Světlá Hora 15:00 13:30 BUS 

SO 19.04. Světlá Hora – Holčovice 16:00     

SO 26.04. VOLNO       

SO 03.05. Lomnice – Světlá Hora 16:30 15:15 BUS 

SO 10.05. Světlá Hora – Třemešná 16:30     

SO 17.05. Břidličná B – Světlá Hora 17:00 15:45 BUS 

SO 24.05. Světlá Hora – Osoblaha 17:00     

SO 31.05. Karlovice – Světlá Hora 17:00 15:45 Auty 

SO 07.06. Světlá Hora – Slezské Rudoltice 17:00     

SO 14.06. Vysoká-Pitárné – Světlá Hora 15:00 13:00 BUS 

SO 21.06. Světlá Hora – Staré Město 17:00     

SO 28.06. Chomýž – Světlá Hora 17:00 15:30 BUS 



Strana 29 

BŘEZEN 2025 

 

 

 Složení našeho týmu Gauneři 

• Vladimír Němčanský (Němča) 

• Michal Sideras (Sidy) 

• Jiří Lajmar (Lajmis) 

• Pavel Skála (Skalis) 

• Vítězslav Hapka (Bullyboy) 
Konkurence byla obrovská – do soutěže se zapojilo více než 1 000 
týmů, přičemž byla povolena účast i profesionálních hráčů katego-
rie C a D. 

Turnaj začal základní částí, která se odehrála v Bucu ve Světlé 
Hoře, kde se utkaly celkem čtyři týmy. Po pěti kolech jsme si vy-
bojovali postup do semifinále v Šumperku, kde se utkalo deset 
týmů. 

Na semifinále s námi vyrazil i druhý tým ze Světlé Hory – Svět-
látroni, který obsadil čtvrté místo a postup do finále mu bohužel 
těsně unikl. Přesto předvedl skvělý výkon a dokázal, že Světlá Hora 
měla v turnaji silné zastoupení. 

Složení týmu Světlátroni 

• Tomáš Zelený 

• Luboš Kopec 

• Stanislav Kuboš 

• Martin Fila 

• Ivo Krajčovič 
Z tohoto semifinále postupovala pouze dvě nejlepší družstva do ce-
lorepublikového finále. My (Gauneři) jsme obsadili druhé místo, 
čímž jsme si zajistili účast mezi špičkou českých šipkařů. 

Republikové finále: Vyřazovací část o šipku vedle 

Ve finále nás čekala základní část, kde jsme narazili na velmi silné 
soupeře. Hra se dostala na vysokou úroveň, kdy bylo běžné zavírání 
do devátého kola, což svědčilo o skvělé formě hráčů, jejich přesné 
ruce a pevných nervech. 

I přes silnou konkurenci jsme postoupili do vyřazovací fáze mezi 
nejlepší týmy. V předkole play-off jsme nastoupili proti soupeři, 



Strana 30 

BŘEZEN 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

který nás v základní skupině porazil.  
Tentokrát jsme mu však porážku vrátili a poslali jej domů. V dalším 
kole jsme pak sehráli naprosto vyrovnaný souboj, který se rozhodo-
val až v samotném závěru.  
Bohužel nám k postupu chyběla jediná přesná šipka, a tak jsme se 
nakonec umístili na děleném 17. místě, což považujeme za obrovský 
úspěch. 

A na závěr malá odpověď pro skeptiky… 
Říká se, že šipky jsou jen o alkoholu. No, možná to tvrdí jen jeden 
nejmenovaný zastupitel. Ale když jsme se potřetí v řadě dostali mezi 
nejlepší v republice, asi mu nezbývá nic jiného než uznat, že jde o 
sport, kde rozhoduje pevná ruka a chladná hlava. A přitom, když ve-
dl místní fotbal, podobné úspěchy jsme nějak nezaznamenali… Že 

by zkusil přestoupit k nám? �  
Vladimír Němčanský 

TJ Gauneři Světlá Hora 
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Mateřská škola Světlá Hora 
 

 
 

 
 
 
 
V únoru jsme si ve školce užili spoustu krásných chvil plných radosti, 
smíchu a nových zážitků. Děti se nadšeně zapojovaly to tematických akti-
vit, tvořily zimní i valentýnské dekorace a rozvíjely svou kreativitu.  
 

Velkou radost dětem udělala také dvě divadelní představení, která k nám 
do školky zavítala. Pohádkové příběhy plné kouzelných postav a veselých 
dobrodružství přinesly spoustu smíchu i napětí a obohatily dětskou fanta-
zii.  
Nezapomněli jsme ani na pobyt venku – i přes proměnlivé počasí jsme 
využili každou příležitost k procházkám, pobytu na školní zahradě a hrám 
na čerstvém vzduchu. Děti také nadšeně experimentovaly s novými vzdě-
lávacími hrami a společně objevovaly svět kolem sebe.  
Připomněli jsme také Světový den nemocných. Povídali jsme si o tom, 
jak můžeme pomáhat lidem, kteří nejsou zdraví, a proč je důležité být 
k sobě laskaví a ohleduplní. Děti se učily, že i malá gesta mohou udělat 
někomu velkou radost.  
Hlavním vrcholem měsíce byl karneval, kde se školka proměnila 
v pohádkové království plné princezen, superhrdinů a dalších oblíbených 
postaviček. Děti si užily tanec, hry a soutěže a všichni jsme si odnesli 
krásné vzpomínky.  Od firmy DomeCZECH jsme získali dárek do tom-
boly. Každý účastník karnevalu dostal letáček od zmiňované firmy a mohl 
se tak zapojit do soutěže vyluštěním tajenky a naskenováním QR Kódu.  
 

S radostí oznamujeme, že jsme již obdrželi certifikát Školka spolupracu-
jící s Mensou, tato spolupráce nám umožňuje ještě více rozvíjet dětská 
nadání, podněcovat zvídavost a podporovat intelektuální růst našich ma-
lých objevitelů.  
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Kromě toho jsme se aktivně zapojili do projektu Školka v pohybu, který 
podporuje zdravý životní styl a pohybové aktivity. Děti se tak s nadšením 
účastní různých pohybových her a cvičení, které přispívají k jejich zdra-
vému vývoji a radosti z pohybu. Proč jsme se zapojili? Celý projekt se 
nám líbí, je v souladu s bezmezným nadšením všech neposedů, duševním 
klidem p. učitelek i RVP PV. Metodika je vytvořena s předními odborní-
ky a pedagogy. Pohybové plány jsou připravené na spoustu témat a zaba-
ví všechny neposedné nožičky během celého roku. Paní učitelky projdou 
komplexním programem v oblasti dětské jógy, fyzioterapie, všestranné 
motoriky a tance.  Po absolvování všech kurzů získá naše školka 
certifikovanou značku pohybové školky.  
 

19. února 2025 jsme pro rodiče přichystali Besedu o školní zralosti a 
připravenosti s Mgr. Vladislavou Holáskovou ve spolupráci s MAS 
Hrubý Jeseník.  
Besedy se účastnili i všichni zaměstnanci školy a malá hrstka rodičů, kte-
rým děkujeme za úžasné ohlasy, protože pro ně byla velmi přínosná a 
myslím, že pro všechny i velmi zajímavá. Podobných besed s odborníky 
do budoucna plánujeme více a doufáme, že se zapojí i více rodičů.  
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 Měsíc únor byl pro nás měsícem nadšení, radosti, přátelství a pohody a 
už se těšíme na další dobrodružství, která nám přinese měsíc březen.  
 
A tímto bych na závěr chtěla poděkovat z celého srdce všem svým ko-
legyním za jejich podporu, kterou jsem potřebovala, za úžasnou práci, 

nadšení a obětavost se kterou každý den přistupují k dětem. Díky nim 

je naše školka místem plným bezpečí, inspirace a radosti. 

Děkuji za jejich trpělivost, laskavost a kreativitu a že dělají z obyčej-
ných dní kouzelné okamžiky, na které jednou budou děti s láskou 

vzpomínat.  

Děkuji za jejich práci, čas i jejich energii. A zvlášť děkuji za jejich 

ochotu pomoci kdykoliv je potřeba. Když někdo onemocní nebo nasta-
ne neočekávaná situace, vždy si dokážeme vyjít vstříc, podržet se a za-

jistit, aby školka fungovala dál bez omezení. Jsem hrdá na to, že mohu 

být součástí tak skvělého týmu. Jen společně tvoříme místo, kde se děti 
cítí šťastné a kde mají možnost růst. Díky tomu je naše školka místem 

s duší a srdcem.  

Co nás čeká v březnu?  

11. března 2025 – Evropský den Mozku 

17. března 2025 – Logohrátky  

21. března 2025 – Mezinárodní den štěstí 

28. března 2025 – Den naruby  

Fotografie z dění ve školce naleznete na webových stránkách mateřské 

školy. https://www.mssvetlahora.cz/ 

Jana Šubová, ředitelka MŠ 
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ÚNOROVÉ ŠKOLNÍ DĚNÍ A PLÁNY NA BŘEZEN 
 

Druhé pololetí se nám rozjelo naplno. Jen v kostce zde uvedu, co se událo 
v rámci vedení školy. Dokončovali jsme testování našich nejstarších žáků pro-
střednictvím tzv. KALIBRO testů, abychom zjistili (my ve škole, rodiče, ale i 
žáci samotní), jak jsou na tom s vědomostmi a dovednostmi v různých předmě-
tech. Byl podán a schválen projekt MAS HJ, který se uskuteční v březnu. Po 
složitých jednáních schválili zastupitelé Světlé Hory dotaci pro žákovské akti-
vity na rok 2025, za což velmi děkujeme. Začínáme čerpat tzv. „šablony“ na 
podporu inovací ve výuce. Byla provedena účetní závěrka za uplynulý rok 
(zveřejněna na webu školy).  Finance, které se nám podařilo vloni provozně ušet-
řit, bychom chtěli využít na investice do nového osvětlení tříd a chodeb školy. 
S paní zástupkyní jsme absolvovaly workshop vedení škol k možnostem čerpá-
ní evropských projektů. Hodně jsme i úřadovali, nastal čas monitorovacích 
zpráv k již čerpaným projektům a zasílání výkazů na všeliké úřady :o(. Abych 
neopomněla, byli jsme zařazeni do tzv. peer programu České školní inspekce, 
v rámci kterého jsme navázali spolupráci s paní ředitelkou Mgr. Monikou Ka-
mrádkovou ze ZŠ Mařádkova v Opavě. Spolu s naším zřizovatelem jsme zahájili 
jednání o změně odjezdů autobusů, abychom umožnili do naší školy dojíždět i 
žákům z jiných obcí, a také jsme požádali o změnu kapacity školy v Rejstříku 
škol, z dřívějších 250 žáků na 130. Paní učitelky, speciální pedagožky, se zúčast-
nily setkání speciálních pedagogů z celého okresu, kde sdílely své zkušenosti. 
Spustili jsme lyžařský výcvik, který je pro naše žáky již tradičně významně pod-
pořen sponzorem Ski Annaberg, za což velmi děkujeme! Hodně únorového času 
nám zabrala příprava na karneval – výroba výzdoby, její instalace, výroba pódia 
aj. Zde musím poděkovat sponzorům – firmě Macco Organiques, s.r.o. za dře-
věné palety, firmě Dolmens building, s.r.o. za OSB desky a rodinným i školním 
dobrovolníkům :o), kteří se na stavbě pódia podíleli. Také bych chtěla poděkovat 
za příspěvek Ski Annaberg, Jatkám ve Světlé Hoře a vstřícným rodičům, kte-
ří pro děti nakoupili laskominy. Karneval proběhl 27. února a poreferujeme o 
něm v příštím zpravodaji. V únoru jsme ještě vyjeli s mladšími žáky na hudební 
představení do kina a absolvovali jsme s žáky preventivní program Policie ČR 
k bezpečnému chování dětí v on-line prostoru. Kolegové Vám napíší o škol-
ním dění více.   

Kamila Bezová 
 



Strana 39 

BŘEZEN 2025 

 

 

 Bruslení v Bruntále 
Už nějakou dobu jsme s šesťáky plánovali výjezd do Bruntálu na kluziště a 
v pátek 14. 2. jsme jej konečně uskutečnili!!! Všechny děti byly natěšené, podle 
toho také vládla skvělá atmosféra. Během cesty autobusem nám dělala společ-
nost paní učitelka Horáková, která ve škole učila dříve. To bylo takové milé se-
tkání. Po příjezdu do Bruntále jsme se rychlým krokem přesunuli ke kluzišti, 
žáci si půjčili brusle a šli jsme na to. Všichni byli v napětí, protože pro mnohé 
žáky bylo toto bruslení premiéra. ALE všichni všechno zvládli, nerozházely je 
ani pády, ani mokré rukavice. No prostě to bylo skvělé. Bylo příjemné počasí, 
na kluzišti nebylo mnoho návštěvníků. Měli jsme jej prakticky celé jen pro nás. 
Když jsme vraceli brusle, dostali jsme od paní z Technických služeb Bruntál 
krásné perníkové valentýnské srdíčko. Celá akce byla završena porcí kebabu, 
kterou si žáci koupili. Skvělý zážitek a plné bříško… co více si přát! Už se těší-
me na další společnou 
akci.   
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Badatel cestovatel 
Stále řešíme zimní přírodu a zvířátka v zimě. Poslední dobou jsme se v kroužku 
Badatel cestovatel často zabývali ptáčky na krmítku. Sestavovali jsme nejen 
krmítka, ale tvořili jsme s dětmi také krmení pro ptáčky, poznávali jsme ptáčky 
a také jsme si procházeli stezkou s názvem Ptáci na krmítku. Děti měly splnit 
celkem 12 úkolů. U každého úkolu se dověděly informace o ptáčcích a měly 
uhodnout, o kterého ptáčka se jedná. Z každého úkolu si zapsaly jedno písmen-
ko do tajenky a odnesly si kousek skládačky. Po splnění úkolů poskládaly sklá-
dačku, na obrázku byl ptáček a tajenkou byla Ptačí hodinka, o které jsme si po-
povídali. Příště se ještě dále budeme zabývat ptáčky. Tentokrát budeme poslou-
chat zpěv ptáků a určovat je právě podle zpěvu. Podle reakcí děti aktivity baví a 
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zajímá je příroda. Napovídá o tom počet nově přihlášených zapálených badate-
lů. Milé děti, moc vám děkujeme za váš zájem a nadšení. 
   
   
    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Markéta Nitraiová 
Vaření na 2. stupni  
Již od začátku školního roku funguje kroužek vaření, a to pod názvem Kulinář, 
kde se věnujeme nejen klasickému vaření, ale také pečení, přípravě polévek, 
studených pokrmů i nápojů. Postupně zdokonalujeme manipulaci s vybavením 
školní kuchyně, ve které se v kroužku setkáváme. Připravené pokrmy poté spo-
lečně konzumujeme a zpravidla všechno sníme nebo odneseme na ochutnávku 
domů. V kroužku panuje příjemná atmosféra a většinou nás doprovází dobrá 
muzika a všechno rychle odsýpá. Trochu drhnout to začíná v momentě, kdy se 
naše setkání chýlí ke konci a je potřeba po sobě kuchyň uklidit, ale nakonec spo-
lečnými silami vše zvládneme  . 
Florbal naše žáky baví 
Napříč celou školou se velké oblibě mezi žáky těší kroužek florbalu, který pro-
bíhá každý týden v tělocvičně naší školy. Do kroužku dochází pravidelně okolo 
dvanácti dětí, převážně chlapců, ale zapojeny jsou i dívky. V ideální situaci se 
v tělocvičně sejde i dvacet dětí, které se honí za malým kulatým a dírkovaným 
nesmyslem. V rámci kroužku zdokonalujeme individuální dovednosti 
s florbalovou holí a míčkem, střelbou prověřujeme brankáře, zdokonaluje týmo-
vou spolupráci při samotné hře, která většinou probíhá turnajovým způsobem a 
učíme se pravidla této hry. Zkušenější žáci se navíc v kroužku soustavně připra-
vují na reprezentaci školy v okresní florbalové lize základních škol okresu Brun-
tál, které se v tomto školním roce účastníme. Tak sportu zdar a florbalu zvláště. 

Vedoucí kroužků, Jiří Zaoral 
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 Krabice od bot 
Vánoční období je časem radosti, proto jsme se letos rozhodli zapojit do této sbír-
ky, ve které děti pomáhají dětem. Naši žáci a učitelé se zapojili do sbírky dárků 
pro děti v nouzi, kterou již po čtrnácté pořádá Diakonie ČCE. Celý měsíc prosi-
nec žáci nosili do školy dárečky, které jsme společně roztřídili podle věku a po-
hlaví a pečlivě zabalili do krabic od bot. Společnými silami jsme nasbírali neuvě-
řitelných 34 krabic především s dárečky pro děti ve věku 3-9 let a v pátek 13.11 
sbírku předali. Tímto bychom chtěli ještě jednu moc poděkovat všem, kteří u vá-
nočního stromečku rozzáří oči a vykouzlí úsměv na rtech dětem z chudých rodin. 
Tak zase příští rok :o) 

Žaneta Honigová  
Zážitky 3. A ve škole v Andělské Hoře 
V průběhu ledna a února jsme zažili ve škole spoustu věcí. Pokud byste si mysle-
li, že škola je nudná, tak vás musíme přesvědčit o opaku! Začalo to už u učení. 
Před pololetním vysvědčením, které mimochodem dopadlo bezvadně (ne, oprav-
du, koukejte na ty známky!), jsme měli neuvěřitelně nabitý program. Nejprve 
jsme vyrazili do bruntálského kina, kde nás pohádky Zlatovláska a Pyšná princez-
na vtáhly do světa kouzelných zámků, princezen a zlých čarodějnic. Ani popcorn 
nezbyl! Ale to nebylo všechno. Do školy za námi přijelo sférické kino. Ano, 
opravdu – kino přímo do školy! Promítli nám příběh o veverce, která putovala na 
kouzelnou planetu. Víte, že veverky umí cestovat vesmírem? No, my jsme to do 
té doby taky nevěděli! Pak nás poctili svou návštěvou herci z Hradce Králové. 
Humorným způsobem nás seznámili s postavou slavného cestovatele Emila Holu-
ba. Bylo to jako kdyby nám Holub sám vyprávěl o svých dobrodružstvích. Jenže s 
více vtipy a bez těch nebezpečných zvířat. A to nejlepší nakonec! Z Karlových 
Varů k nám dorazil pan Jenčík, aby nás naučil něco málo z hudební výchovy. By-
lo to opravdu zábavné! Pan Jenčík nám představil různé hudební styly – blues, 
reggae, pop a hip hop – a přiřadil je k ročním obdobím: podzim, jaro, léto a zima. 
Zahrnoval nás písněmi světových i českých zpěváků a skupin a všechny nás zapo-
jil do zpěvu a rytmických her. Jeho zábavný a veselý přístup nás udržel pozorné 
celých 60 minut. Dokonce ani čas neubíhal jako obvykle! Naše školní dobrodruž-
ství pokračuje a my jsme zvědaví, co nás čeká příště. Tak si to nenechte ujít, držte 
si klobouky a těšte se na další vzrušující zážitky s 3. A! 

S. Spáčilová 
Návštěva prvňáčků v knihovně 
Ve dne 6. 2. 2025 navštívily děti 1. A místní knihovnu v Andělské Hoře. Cílem 
bylo povzbudit děti k lásce ke knihám od útlého věku a přiblížit jim, že knihovna 
není jen místo pro dospělé, ale i pro ně. Na začátku návštěvy nás mile přivítala 
paní knihovnice Pavla Keilingová. Dětem připravila poutavé vyprávění o kni-
hách. Poté se děti seznámily s prostředím knihovny, kde jim bylo představeno 
uspořádání knih. Nemohlo samozřejmě chybět ani prohlížení samotných knížek, 
které malé čtenáře velmi zaujalo. 

Mgr. Jitka Jasinská 
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Páťáci 
V páté třídě již propukly přípravy na akademii. Paní učitelka koupila pomůcky, 
všichni si je prohlédli a vyzkoušeli. Pšššt, ještě je to tajné. Máme vybranou i pís-
ničku, tak jen začít nacvičovat. To začneme až po skončení lyžařského výcviku, 
na kterém jsou i někteří naši žáci. Na nacvičování se budeme scházet ráno před 
vyučováním. Byli jsme i na několika akcích. Do školy za námi přišla paní poli-
cistka, která žáky poučila o nebezpečí internetových sítí. Také jsme jeli do kina v 
Bruntálu na vystoupení Hudební škatulky. Seznámili se se „škatulkami“ hip hop, 
blues, reggae a POP. Zazpívali si i odpovídali na otázky.  

Mgr. Věra Saganová 
Každý jsme jiný 
Ano. Každý jsme jiný. I děti jsou každé jiné. Někdo je studijní typ, někdo je nao-
pak zručný, jiný zase pohybově nadaný. Jeden pěkně zpívá, druhý krásně maluje. 
Aby měl někdo nadání na všechno a jak se říká, na co šáhne, to se mu povede, tak 
takových opravdu moc není. I výborný žák může narazit na látku, která mu prostě 
nesedne, nebo je z nějakých důvodů na čas mimo vyučování a musí „dohánět“. 
V těchto chvílích přichází na pomoc škola pomocí doučování. Pedagogové jsou 
vždy ochotni vyjít žákům vstříc. Dokonce mají radost z toho, že se děti o učivo 
zajímají. Nechci, aby to vypadalo jako samochvála, a proto přikládám vyjádření 
žáka, který možnost doučování využil. „Doučování z češtiny pro mě bylo velkým 
přínosem. Nejenže jsem si zopakoval pravopis a gramatiku, ale také jsem si uvě-
domil, kde mám největší mezery. Individuální přístup mi pomohl lépe pochopit 
složitější témata, jako je skladba nebo stylistika. Díky doučování jsem získal větší 
jistotu při používání správných výrazů. Už se tolik neobávám testů, protože vím, 
na co si dát pozor.“ Tolik citace. Myslím, že slova žáka přesvědčila každého o 
důležitosti práce učitele, který jenom neodučí to, co musí, ale zajímá se i o další 
potřeby žáků. 

Zbyněk Crha a žák 8. ročníku 
Školní plány na březen 

• Jarní prázdniny žáků-> od 3. 3. do 7. 3. (zpět ve škole se uvidíme 10. 3.), 
pedagogové se v době prázdnin vzdělávají; 

• Změna TU ve 4. A-> p. učitelka Mgr. Ž. Honigová nastupuje na MD a 
třídu přebírá Mgr. K. Bujnochová, která se naopak po rodičovské 
„dovolené“ vrací do pracovního procesu; 

• Projekt Jeseníky za humny-> 12. 3., k ochraně a poznávání přírody 
s Mlýnem Karlovice; 

• Šachový turnaj Pod vysokou horou-> 19. 3. v Bruntále; 

• Inovativní program v rámci výuky pro žáky 2. stupně-> Jan Ámos Ko-
menský, 19. 3.; 

• Turnaj florbalové ligy-> 20. 3.; 
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 • V pátek 28. 3. -> Projektový den, podpořený MAS HJ, s MŠ a Světelskou 
pohodou napříč celou školou Den podle Ámose (RODIČE prvňáčků, sou-
časných i budoucích, jsou VÍTÁNI :o) 
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Milí občané Světlé Hory, 
s radostí vám oznamuji, že od 1. dubna 2025 začíná naše dubnová vý-
zva  ,,Dejme chůzi šanci!“ Tento rok chceme motivovat všechny, aby 
udělali pár kroků navíc pro své zdraví a překonali sami sebe. Registrace 
bude probíhat od 1. března 2025 
Poprvé jsme se stali obcí, ve které to šlape, na podzim roku 2024. 
V loňském roce se do výzvy zapojilo 42 aktivních účastníků, včetně se-
niorů a dětí. Soutěžili jsme v kategorii města – Galské vesnice (počet 
obyvatel do 2,5 tis). Nezáleží na vašem věku ani váze – vyšší váha a věk 
nejsou překážkou! Výzva  je určena pro jednotlivce i týmy, takže se mů-
žete zapojit sami, nebo vytvořit skupinu s rodinou, přáteli nebo kolegy. 
Připojte se k nám, a udělejme společně něco pro své zdraví a pohodu. 
Společnými silami to zvládneme!  
 
Těším se na vaši účast. 
 

 Taťána Svobodová  svobodova@svetlahora.cz 
Tel:777615476 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:svobodova@svetlahora.cz
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Očkování psů proti vzteklině 
 

V neděli 6.4. 2025 bude MVDr. Josef Mužík 
provádět v naší obci očkování psů proti vztekli-
ně, v časech:  
9:00 – 11:00 Světlá – u obecního úřadu 
13:00 – Dětřichovice, 
14:00 - Stará Voda,  
15:00 - Suchá Rudná. 
16:00 – Podlesí. 
Cena je 400,- Kč za základní očkování proti 
vzteklině. Tel. 603 494 455 

   

Den bezpečnějšího internetu 

 
Žijeme v době, kdy je užívání internetu dětmi a mladým lidmi praktický nevyhnu-
telné a k tomu je potřeba mít znalosti v oblastí informačních a komunikačních 
technologií. Internet je okénko do světa, které nabízí spoustu příležitostí, objevová-
ní, komunikace. Najdeme zde obsah, který není vhodný pro děti a s tím je potřeba 
počítat. Naivita, důvěřivost a nedostatek životních zkušeností, může být důvodem, 
že se dítě stane obětí například virtuálních predátorů nebo kyberšikany. Ideální 
způsob, jak minimalizovat nebezpečí online prostředí, je dodržovat pravidla a záro-
veň se vzdělávat o rizicích páchaných prostřednictvím internetu. 
 
Sociální sítě jsou nejvíce využívané mladou generaci a zde je potřeba být obezřet-
ný. Z pohledu dětí se sdílené informace mohou tvářit neškodně, ale takové rozposí-
lání fotografií je rizikové, jelikož okamžitě ztrácí nad fotkou kontrolu. Zvláště ro-
diče by měli věnovat pozornost bezpečnosti svých dětí v online prostoru. Policie 
České republiky spolupracuje s mobilními operátory a správcem domény CZ.NIC 
na publikaci PRVNÍ MOBIL – příručka pro rodiče, která poskytuje užitečné infor-
mace a rady pro bezpečné používání mobilních telefonů dětmi. Častým jevem na 
sociálních sítích u dětí bývá kybešikana. Jedná se o úmyslné chování, kdy je oběť 
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 dlouhodobě a opakovaně napadána jedním nebo více útočníky a závažnost úto-
ků se stupňuje, případně se zkracuje jejich frekvence. Kyber znamená 
v překladu prostředí, ve kterém se šikana odehrává (kybersvět mobilních telefo-
nů, počítačů, tabletů…). Může se jednat například o zakládání falešných účtů 
s cílem oběť ponížit, zesměšnit jednoduše jí ublížit. Šikana v jakékoliv formě je 
pro společnost nepřijatelné chování a nemělo by být tolerováno. 
Také je potřeba upozornit na finanční podvody páchané internetovými pod-
vodníky. Tito primárně cílí na starší lidí, a to velmi sofistikovaným způsobem. 
Od poškozených lidí dokáží získat nemalé finanční částky. Nejčastějšími způ-
soby je využití strachu, že přijdou o své úspory, pokud okamžitě neučiní kroky 
k jejich zamezení. 
• NIKDY nereagujte na podvodné hovory! 
• NIKDY nikomu po telefonu, e-mailu apod. nesdělujte své osobní údaje a 

už vůbec ne konkrétní informace o svém bankovním účtu nebo platební 
kartě! 

• NIKDY nikomu nepřeposílejte potvrzovací SMS zprávu s unikátním kó-
dem nebo neprovádějte autorizaci transakcí ve svém internetovém bankov-
nictví, když transakci sami neprovádíte! 

• NIKDY nikomu neumožňujte vzdálený přístup do Vašeho počítače! 
• SLEDUJTE  a čtěte si varování a informace od Vaší banky v internetovém 

bankovnictví! 
• POZOR na podvodné inzerce v oblastí kryptoměn! 
 
Mnoho z Vás v běžném životě využívá umělou inteligenci (AI). Existuje plno 
aplikací, které AI nabízí, ale důležité je věnovat zvláštní pozornost metodické-
mu průvodci do světa AI. Tento se věnuje jejímu využití, ale také etickým a 
právním aspektům. Zkoumá, jaké dopady může mít AI na autorská práva, sou-
kromí a bezpečnost, a upozorňuje na rizika spojená s jejím nekontrolovatelným 
využíváním popřípadě zneužíváním. Detailnější informace naleznete na strán-
kách ai.e-bezpeci.cz. 
 

 

Krajské ředitelství policie  

Moravskoslezského kraje 

oddělení prevence 

por. Bc. Martina Jablońská 
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Ohleduplnost a viditelnost v dopravě 
Už se Vám někdy stalo, že ve chvíli, kdy byla tma a řídili jste vozidlo se před 
Vámi objevila tmavá, téměř neviditelná osoba pohybující se po krajnici vozov-
ky? Tyto situace se bohužel dějí velmi často. V lepším případě se řidič osobě 
stihne vyhnout, v tom horším může dojít ke srážce, jelikož na úhybný manévr je 
již pozdě. A právě proto je nutné si uvědomit, že v dopravě je potřeba být velmi 
obezřetný a především také ohleduplný k ostatním účastníkům silničního provo-
zu a zbytečně neohrozit jak svůj tak i jejich život a zdraví. V těchto chladných 
měsících probíhají ze strany policistů napříč Moravskoslezským krajem doprav-
ně preventivní akce, které jsou na zmíněnou viditelnost a ohleduplnost chodců a 
řidičů zaměřené. 
Nejen chodci, ale i řidiči motorových vozidel, by měli mít při pohybu na komuni-
kacích zodpovědný přístup. Řidič motorového vozidla by se měl chovat obezřet-
ně, ohleduplně, být pozorný a především soustředěný na jízdu. Zimní období se-
bou přináší sníženou viditelnost. Tu zákon definuje jako situaci, kdy účastníci 
provozu na pozemních komunikacích dostatečně zřetelně nerozeznají jiná vozi-
dla, osoby, zvířata nebo předměty například od soumraku do svítání, za mlhy, 
sněžení nebo hustého deště.  Bohužel stále se najde mnoho chodců (ale také cyk-
listů), kteří podceňují fakt, že při 
vhodně zvoleném oblečení, které 
je opatřeno reflexními prvky, 
mohou snížit riziko kolize 
s vozidlem. Oblečení v červené a 
modré barvě je pro řidiče viditel-
né přibližně od vzdálenosti okolo 
20 metrů, přičemž při rychlosti 
vozidla 50 km/h na suchém po-
vrchu silnice je potřeba 
k zastavení vozidla okolo 30 me-
trů (reakční dráha 15m a brzdná 
dráha 15m). Tyto vzdálenosti 
jsou samozřejmě ovlivněny na-
příklad počasím, povrchem silni-
ce, stavem vozidla, kvalitou pne-
umatik, ABS, kondicí, bdělostí a 
zkušenostmi řidiče. Vzdálenost, 
na kterou je chodec za snížené 
viditelnosti vidět, lze několikaná-
sobné zvýšit, a to až na 200 m 
právě pomocí reflexních prvků. 
Na použití těchto prvků pamatuje 
i zákon, který chodcům přímo 
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 určuje povinnost mít na sobě reflexní prvky, pokud se za snížené viditelnosti po-
hybují mimo obec po krajnici nebo okraji vozovky v místě, které není osvětleno 
veřejným osvětlením. Doplňky z reflexních materiálů je nejlépe umístit na pohyb-
livých částech těla, ideálně nad zápěstím a nad kotníkem. 
Na zvýšenou ohleduplnost a bezpečnost by měli řidiči a chodci dbát především 
také na místech určených k přecházení vozovky, tedy na přechodech pro chodce a 
v jejich blízkosti. V posledních týdnech bohužel došlo v Moravskoslezském kraji 
na přechodech pro chodce hned k několika dopravním nehodám, během kterých 
byl sražen chodec. Je potřeba si uvědomit, že neplatí a nikdy neplatilo pravidlo 
absolutní předností chodce. Abychom mohli přejít vozovku bezpečně, je nutné 
vnímat okolní dění, tedy navázat oční kontakt s řidičem. Je nezbytné se pořádně 
rozhlédnout na obě strany, a pokud se na silnici nachází dva jízdní pruhy pro jeden 
směr jízdy, vnímat, zda Vás řidič v druhém pruhu také vidí. 
V rámci viditelnosti a bezpečnosti je potřeba si také připomenout, kdy mají řidiči 
během jízdy za snížené viditelnosti používat mlhová světla. Mnoho řidičů s tím 
má problém. Mívají je zapnutá v případech, kdy to není potřeba a oslňují tak řidiče 
ostatních vozidel. Někteří řidiči pak naopak mlhová světla nevyužívají za snížené 
viditelnosti vůbec. Tím však mohou být v dané chvíli pro ostatní účastníky silnič-
ního provozu takřka neviditelní, což je velmi nebezpečné. Správné užití mlho-
vých světel definuje zákon: „Přední světla do mlhy smí řidič užít jen za mlhy, 
sněžení  nebo hustého deště. Zadní světla do mlhy musí řidič za mlhy, sněžení 
nebo hustého deště užít vždy.“ Mlhová světla za snížené viditelnosti nemusí mít 
řidič zapnuté, pokud jede v proudu souvisle pomalu jedoucích vozidel nebo stojí v 
koloně. V obou případech však řidič musí před vypnutím zadních mlhových světel 
zkontrolovat, že právě on není v dané koloně nebo v pomalu jedoucím proudu po-
sledním vozidlem a nehrozí, že by do něj zezadu nabouralo z důvodu špatné vidi-
telnosti přijíždějící vozidlo. Všechny výše zmíněná pravidla pro použití mlhových 
světel platí jak pro jízdu mimo obec, tak i pro jízdu v obci. Řidiči, kteří používají 
na vozidle automatické přepíná-
ní světel, musí mít na paměti, že 
za snížené viditelnosti jako je 
například mlha, hustý déšť či 
husté sněžení vozidlo nemusí 
vždy samo automaticky pře-
pnout z denního svícení na po-
tkávací světla a toto přepnutí je 
proto potřeba provést manuálně.   

 
Krajské ředitelství policie  

Moravskoslezského kraje 

oddělení prevence 

por. Bc. Martina Jablońská 
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Letošní Vrbenský vrch 2025 se nepojede, akce byla zrušena 
 
VRBENSKO | Dvanáctý ročník mezinárodních automobilových závodů Vr-
benský vrch se v létě nepojede. Pořadatelé akci zrušili a přesunuli na další 
rok. 
 
Mezinárodní automobilové závody Liqui Moly Maverick Hill Climb Czech 2025, 
Mezinárodní mistrovství České republiky a Česká trofej – Vrbenský vrch, které 
každoročně pořádá Automotoklub Vrbno v AČR, se v letošním roce nepojedou. 
Závodní jezdci i fanoušci motoristické akce musí vydržet až do příštího roku 
2026. 
 
„Letošní Vrbenský vrch rušíme. Náš region loni v září postihla katastrofální povo-
deň a všichni máme mnoho práce s tím, abychom nejenom svá obydlí, ale i in-
frastrukturu a vybavenost měst a obcí vrátili alespoň do původního stavu, jak to 
bylo před velkou vodou. Zároveň bereme ohled na občany Vrbenska a nechceme 
jim komplikovat už tak těžké podmínky pro obnovu našeho regionu. Samotná trať 
také není ideální pro závodní klání,“ informoval Martin Pleva z Automotoklubu 
Vrbno v AČR. 
 
Závodní automobilové jezdce z Vrbna pod Pradědem Martina Plevu se Škodou 
100-1400 a Michala Kašáka s Opel Astra GSI bude možné vidět na pár podnicích 
automobilových závodů Liqui Moly Maverick Hill Climb Czech 2025, Meziná-
rodním mistrovství České republiky a České trofeji, které se každoročně pořádají 
na několika místech v ČR. 
 
Článek najdete na https://stabruntalsko.cz/letosni-vrbensky-vrch-2025-se-
nepojede-akce-byla-zrusena/  
 
Informace k Vrbenskému vrchu k předešlým ročníkům najdete ve speciální 
rubrice na https://stabruntalsko.cz/tema/vrbensky-vrch/.  
 
Autor: Studio STA – Radek Vráblík 
Foto: STA Bruntálsko 
 
 

https://stabruntalsko.cz/letosni-vrbensky-vrch-2025-se-nepojede-akce-byla-zrusena/
https://stabruntalsko.cz/letosni-vrbensky-vrch-2025-se-nepojede-akce-byla-zrusena/
https://stabruntalsko.cz/tema/vrbensky-vrch/
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Vedení obce Světlá Hora  vyjednalo s GENERALI ČESKOU POJIŠ-
ŤOVNOU slevu na produkty pro všechny občany s trvalým pobytem ve 

Světlé Hoře.  
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Vedení obce Světlá Hora  vyjednalo s firmou PRO-DOMA slevu na 
zakoupený stavební materiál pro všechny občany s trvalým pobytem ve 

Světlé Hoře.  
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 Poznávací atlas Bruntálska a Jesenicka 
 stále v prodeji za  370,- Kč. 
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Vzpomínáme 

 

 

Čas nikdy neběží tak rychle, 

aby se dalo zapomenout….. 
…….to, že čas rány hojí, 
je jenom pouhé zdání. 

Stále v srdci velká bolest  
a tiché vzpomínání. 

 

 

 

 

 
Dne 20.3.2025 uplynou dva roky od úmrtí  

naší milované  manželky, maminky, babičky, 
prababičky, tety, tchýně, sestry a švagrové, 

paní 
 
 

Jiřiny Grundové. 

 

S láskou vzpomíná manžel s rodinou 
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Jak tiše žil, tak tiše odešel, 
skromný ve svém životě, 
velký ve své lásce a dobrotě. 

 

 

 

24. 3. 2025 to budou již tři roky, co nás navždy opustil 
milovaný manžel, tatínek a dědeček, pan  

Jiří Drdla.  
 

Za tichou vzpomínku děkuje manželka Anna a ostatní 
rodina. 

 

10.4.2025 by se dožil krásných 80 let. 

 

 

Za všechnu lásku a péči Tvou, 
co s vděkem dnes  
Ti můžeme dát… 
hrst krásných květů na pozdrav 
a pak již jen vzpomínat. 
 
 
 
 

Dne 23. 3. 2025 uplyne čtrnáct let, od chvíle, kdy nás na-
vždy opustila milovaná maminka, babička a prababička paní 

Berta Chadamová.  
 

S láskou v srdci vzpomíná rodina Drdlova 
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91 let Marie Kalašová, Světlá 

88 let Božena Navrátilová, Světlá 

88 let Ludmila Paceltová, Světlá 

88 let Mária Havlenová, Suchá Rudná 

86 let Jana Majtnerová, Světlá 

86 let Oldřich Vach, Světlá 

85 let Ludmila Ševčíková, Dětřichovice 

82 let Jan Vítek, Stará Voda 

81 let Anna Šnýdlová, Světlá 

81 let Jana Gocalová, Světlá 

80 let Renata Stieranková, Světlá 

80 let Anna Hapková, Světlá 

78 let Jan Striž, Suchá Rudná 

77 let Marta Kortišová, Světlá 

76 let Vladimír Vodrážka, Světlá 

74 let Růžena Zemančíková, Světlá 

74 let Oldřich Navrátil, Světlá 

73 let Miroslav Orság, Světlá 

73 let Josef Vokřáp, Suchá Rudná 

73 let František Kašuba, Světlá 

72 let Alena Kovaříková, Světlá 

71 let Lenka Gurecká, Světlá 

71 let Jozef Panovčík, Světlá 

65 let Horst Hofmann, Stará Voda 

60 let Jan Mako, Světlá 

60 let Dana Kocfeldová, Světlá 

 

V naší rubrice zveřejňujeme jubilanty, kteří dosáhli věku 60 let, 65 let  

a od dovršení 70 let každý rok.

 

Copyright © Obec Světlá Hora 2025, Světlá 374, Světlá Hora, IČO: 00296392. 

Evidováno jako periodický tisk územního samosprávného celku pod číslem MK ČR E 10598. 

Vyšlo 1.března 2025 v nákladu 690 výtisků. Vychází měsíčně, pro obec Světlá Hora. 

Uzávěrka dalšího čísla je v pondělí 24. března 2025 v 15:00 hod.. 
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